
 

 

Geachte wnd algemeen directeur,Lise Cosseye. 
Geachte voorzitter van de gemeenteraad Linda Van Himme, 
 
Wachtebeke 25 september 2021 
 
Geachte, 
 
Namens de N-VA afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen wij  
5 schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van  30 
september 2021. 
 
Vraag 1 – . Herstellingswerken voetpaden:    
De dorpskernvernieuwing gaat in zijn volgende fase. 
De verbetering en verfraaiing van de dorpskern wordt nu echt zichtbaar en dat vinden we 
heel positief. 
Maar de herstellingswerken aan onze voetpaden die misschien niet voor iedereen zichtbaar 
zijn verdienen ook onze aandacht. De schepen heeft voor deze herstellingswerken een 
oplijsting gemaakt. 
 
We hebben hierover de volgende vragen: 
 

• Hoever staat het met deze herstellingswerken? 
• Om een  concreet voorbeeld te geven:wanneer wordt het voetpad hoek 

Bloemenweg-Irrislaan hersteld? 
 
Vraag 2 – Vervangen van verkeersborden: 
Op onze vraag heeft de schepen aangekondigd dat er een oplijsting komt van de 
verkeersborden die niet meer conform de verkeerswetgeving zijn. 

 
• zijn de betreffende verkeersborden al opgelijst? 
• Welke timing voorziet u om deze te vervangen? 

 
Vraag 3 – Verkeersspiegel thv Moervaartheem: 

• Wanneer wordt de verkeersspiegel thv de uitrit van het Moervaartheem terug 
geplaatst? 

 
Vraag 4 – Hervestigen personen in een asielprocedure.: 
We lezen in het huis aan huisblad Inspraak Plus dat bij een herbestemming van het oude 
rusthuis er een oplossing is gevonden om deze mensen per 3 te hervestigen in een grote 
woning in de Warandewijk. 
De sociale huisvestingsmaatschappij "volkshaard" en het gemeentebestuur van 
Wachtebeke zijn hierover tot een akkoord gekomen. 
Omdat het gaat over mensen met een traumatische ervaring dient deze overgang met grote 
omzichtigheid te gebeuren. 

 
• Welke afspraken zijn er al gemaakt of zitten nog in de voorbereidingfase? 
• wordt er voor de samenstelling per woning rekening gehouden met de verschillende 

culturele  achtergronden van deze mensen? 
• Wordt het huishoudelijk reglement toegelicht en moeten de bewoners dit 

ondertekenen? 
• Wordt er wegwijs gemaakt voor aankoop van producten voor de 

voedingsgewoonten? 
• Kan er eventueel 1 fiets per woning voorzien worden? 



 

 

• Wordt er ook gecommuniceerd met de buurt om eventuele misverstanden te 
voorkomen? Duidelijker uitleggen welke de verschillen zijn bij een 
toewijzingsprocedure via LOI en sociale huisvesting. Zoals nu aangekondigd in het 
HaH blad is er te veel onrust en onduidelijkheid bij de bevolking. 

• Wordt aan deze mensen een zinvolle dagbesteding aangeboden indien ze dat 
wensen? 

• Kan het wijkplatform een bijdrage leveren om deze mensen te betrekken in het 
wijkgebeuren? 

• Wanneer wordt dit op de gemeenteraad geagendeerd? 
 
Vraag 5 - Vraag vrijwilligers: 
We vernemen en zoals iedereen weet is er een nijpend tekort aan vrijwilligers voor de 
gemeentelijke dienstverlening bv rvt/  voedselbedeling / ziekenvervoer e.d 
 

• Wat is het plan van aanpak door het gemeentebestuur om de vrijwilligers poule uit te 
breiden? oproep via Wawijzer, sociale media?  

 
	
Namens de N-VA-vertegenwoordigers in de gemeenteraad 
Rudy Lootens en Diederik Lacayse	


